
AKADEMICKÝ SENÁT 

UNIVERZITY TOMÁŠE BATI VE ZLÍNĚ 

 Z Á P I S č. 7/2018 (223)  
z řádného zasedání Akademického senátu UTB konaného 15. května 2018 

v zasedací místnosti č. 514 budovy U13 UTB, nám. TGM 5555, Zlín  

Přítomni:  Beníček Lubomír, Ing. Ph.D.; Chovancová Miloslava, doc. Ing. CSc.; Chromčák David, Bc.; 

Horáková Monika, Ing. Ph.D.;  Illík Rostislav, dr ak. soch.; Jílková Petra, Bc. DiS.; Košťál Jindřich, Ing.; 

Koutný Lukáš, Bc.; Kozák Vratislav, doc. Ing. Ph.D.; Kozáková Věra, Mgr. Ph.D.; Liznová Adéla, DiS.; 

Macháčková Alena, Ing. CSc.; Matýsek Miroslav, Ing. Ph.D.; Mauer Pavel, JUDr.;  

Musil Miroslav, Ing. Ph.D.; Nikischerová  Denisa, Bc.; Pavelka Tomáš, Bc.; Pekař Libor, Ing. Ph.D.; 

Podzimek Ondřej, ak. soch; Sedlačík Michal, doc. Ing. Ph.D.; Skarupská Helena, PhDr. Ph.D.;  

Sysel Martin, doc. Ing. Ph.D.; Ševčík Jakub, Ing.; Šilhánová Renata, Mgr. Ph.D.;  

Šnédar Libor, JUDr. Ph.D.; Šula Tomáš, PhDr. Ph.D.;  Švehla Milan;  

Trojan Jakub, RNDr. MSc. MBA Ph.D.; Vinklárek Petr, Mgr. 

Celkem přítomno: 29 členů AS UTB (z 36) 

Omluveni:  
Gál Robert, Ing. Ph.D.; Janáčková Adéla, Bc.; Kocourek Josef, Mgr. Ph.D.; Lapková Dora, Ing. Ph.D.;  

Müllerová Hana; Rak Jakub, Ing. Ph.D.;  Zacharová Michaela, Ing. 

Stálí účastníci zasedání: prof. Ing. Petr Sáha, CSc.; prof. Ing. Roman Prokop, CSc.;  

prof. Ing. Vladimír Sedlařík, Ph.D.; Mgr. Jan Kalenda, Ph.D.; Mgr. Pavel Krutil; RNDr. Alexander Černý 

Přizvaní hosté:  PaedDr. Alena Gajdůšková 

 

Předběžný program:  

1. Kontrola zápisu ze zasedání AS UTB č. 222. 

2. Stav plnění usnesení AS UTB. 

3. Projednání programu zasedání. 

4. Informace rektora, prorektorů a kvestora. 

5. Projednání návrhu „Výroční zpráva o hospodaření UTB za rok 2017“. 

6. Projednání návrhu „I. změny Jednacího řádu AS UTB“.  

7. Různé. 

 

Doplněný program: 

1. Kontrola zápisu ze zasedání AS UTB č. 222. 

2. Stav plnění usnesení AS UTB. 

3. Projednání programu zasedání. 

4. Informace rektora, prorektorů a kvestora. 

5. Volba předsedy studentské komory AS UTB. 

6. Projednání návrhu „Výroční zpráva o hospodaření UTB za rok 2017“. 

7. Projednání návrhu „I. změny Jednacího řádu AS UTB“.  

8. Projednání návrhu „Jednací řád Vědecké rady UNI“. 

9. Různé. 

 

 

Zasedání zahájila a řídila Ing. Macháčková. Oznámila, že pozvání na zasedání AS UTB přijala 

předsedkyně Správní rady UTB a poslankyně Parlamentu ČR paní PaedDr. Alena Gajdůšková, která se 

dostaví v průběhu zasedání. 

Ad 1) Kontrola zápisu ze zasedání AS UTB č. 222 

Připomínky k zápisu č. 222 ve znění zveřejněném v informačním systému UTB nebyly vzneseny. 
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K hlasování přítomno 28 členů AS UTB. 

Návrh usnesení AS UTB č. 223/1: 

AS UTB schválil zápis AS UTB č. 222 ve znění zveřejněném v informačním systému UTB. 

Hlasování: 

Pro:       28 

Proti:       0 

Zdržel se:    0 

Usnesení AS UTB č. 223/1: 

AS UTB schválil zápis AS UTB č. 222 ve znění zveřejněném v informačním systému UTB. 

Ad 2) Stav plnění usnesení AS UTB 

Na zasedání č. 222 nebyla přijata usnesení, vyžadující kontrolu plnění. 

Ad 3) Projednání programu zasedání  

Ing. Macháčková navrhla doplnění schváleného předběžného programu zasedání o projednání 

předloženého návrhu „Jednací řád Vědecké rady UNI“ a předsedkyně studentské komory AS UTB  

Bc. Jílková navrhla doplnění programu o volbu předsedy studentské komory AS UTB.  

K hlasování přítomno 28 členů AS UTB. 

Návrh usnesení AS UTB č. 223/2: 

AS UTB schválil doplnění předběžného programu zasedání č. 222 na tento program: 

1. Kontrola zápisu ze zasedání AS UTB č. 222. 

2. Stav plnění usnesení AS UTB. 

3. Projednání programu zasedání. 

4. Informace rektora, prorektorů a kvestora. 

5. Volba předsedy studentské komory AS UTB. 

6. Projednání návrhu „Výroční zpráva o hospodaření UTB za rok 2017“. 

7. Projednání návrhu „I. změny Jednacího řádu AS UTB“.  

8. Projednání návrhu „Jednací řád Vědecké rady UNI“. 

9. Různé. 

Hlasování: 
Pro:       28 

Proti:       0 

Zdržel se:    0 

Usnesení AS UTB č. 223/2: 

AS UTB schválil doplnění předběžného programu zasedání č. 223 na tento program: 

1. Kontrola zápisu ze zasedání AS UTB č. 222. 

2. Stav plnění usnesení AS UTB. 

3. Projednání programu zasedání. 

4. Informace rektora, prorektorů a kvestora. 

5. Volba předsedy studentské komory AS UTB. 

6. Projednání návrhu „Výroční zpráva o hospodaření UTB za rok 2017“. 

7. Projednání návrhu „I. změny Jednacího řádu AS UTB“.  

8. Projednání návrhu „Jednací řád Vědecké rady UNI“. 

9. Různé. 

Ad 4) Informace rektora, prorektorů a kvestora 

Rektor prof. Sáha:  

- Kontrola MŠMT investiční akce Vzdělávací komplex UTB. 
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- Národní akreditační úřad vzal na vědomí zprávu FAI ke studijnímu programu Inženýrská 

informatika, oboru Integrované systémy v budovách a upozornil na potřebu zaměřit se na řešení 
vědeckých grantů s problematikou studijního oboru. 

- Zastupitelstvo Zlínského kraje zamítlo žádost o dotaci z Programu na podporu kulturních aktivit 

a akcí na projekt Zlín Design Week. 

-  MŠMT vyzvalo vysoké školy k předkládání projektových žádostí v rámci Fondu vzdělávací 

politiky na podporu tvůrčí umělecké činnosti. 

- MŠMT rozhodlo o poskytnutí dotace ve výši 77,86 mil. Kč na OP VVV projekt „Rozvoj 

studijního prostředí na UTB ve Zlíně“. 

- Setkání se skupinou doktorandů, záměr zřídit komisi pro doktorské studium jako poradní sbor 

rektora.   

- Per rollam hlasování Rady pro vnitřní hodnocení UTB o usnesení ohledně akreditací  

24 studijních programů - 6 akreditací  FT schváleno, další se vrací fakultám k zapracování 

připomínek (FT, FHS, FLKŘ). 

- Návštěva zástupců Bata Inovation Lab na Centru polymerních materiálů – hledání možností 

výzkumné spolupráce. 

- Návštěva z vietnamské univerzity Industrial University of Ho Chi Minh City – zájem především 

o obor oděvní design, pro který nemá uvedená univerzita odborníky. 

- Smlouva s Národní technickou knihovnou o zajištění a zpřístupnění elektronických zdrojů na roky 

2018 - 2020. 

- Volba kandidáta na jmenování děkanem FLKŘ - zvolena doc. Ing. Zuzana Tučková, Ph.D. 

- Email agentury Piraňa zaslaný na různé adresy. 

Prorektor prof. Prokop 

- Kurz výuky českého jazyka pro potenciální zahraniční studenty – 11 platících studentů,  

15. 6. 2018 závěrečné zkoušky na Univerzitě Palackého v Olomouci. Nábor studentů pro příští 

rok – 70 kontaktů (Ukrajina, Srbsko, Čína, Vietnam, Ghana Alžír, Maroko…), problematika 
vízových povinností. 

- Činnost U3V podle harmonogramu, slavnostní ukončení akademického roku proběhne 22. 6. 2018 

v aule FHS (U18). 

- Příprava konference v Senátu Parlamentu ČR k 20. výročí Asociace U3V s datem konání  

12. 11. 2018.  

Prorektor prof. Sedlařík 

- 13. 5. 2018 proběhla mezinárodní soutěž  FameLab, UTB byla zastoupena  

dr. Veronikou Mikulcovou, která zároveň reprezentuje UTB v soutěži Cena Jean Marie Lehna  

za chemii (pořádá Francouzské velvyslanectví v ČR). 

- Komise pro doktorské studium a výzkum – společné jednání s rektorem prof. Sáhou a studenty 

doktorských studijních programů, velmi aktivní komunikace. Podpora zřízení komise je také  

ze strany proděkanů pro výzkum. Komise bude zřízena jako poradní sbor rektora, prof. Sedlařík 

pověřen přípravou směrnice pro tuto komisi. Ing. Macháčková poděkovala doktorandům v čele 

s Ing. Ondrou za iniciativu a ocenila přístup rektora prof. Sáhy a prorektora prof. Sedlaříka 

k ustavení komise jako poradního sboru rektora. Dále navrhla, aby pro zajištění vazby s AS UTB 
byl členem komise také předseda studentské komory AS UTB. 

Prorektor Mgr. Krutil 

- Návštěvy z Trunojoyo University (Madura, Indonésie), Shin Hsin University (Taipei, 

Tchajwan). 

- Rozpočet Erasmus+ bude pro další programové období (po roce 2020) navýšen na 30 mld. 

EUR (v programovém období 2014 - 2020 to je 14,9 mld. EUR). 
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- Počet přihlášek do degree programů v angličtině překročil číslo 400. 

Prorektor dr. Kalenda 

- Finalizace sebehodnotící zprávy (projednání květen) a zprávy o vnitřní hodnocení UTB 

(projednání červen). 

- Přihlášky ke studiu – podáno 6700 přihlášek, proti roku 2017 je ke stejnému datu 13. 5. pokles 

cca o 3 %. Dr. Musil se dotázal na poměr přihlášek do prezenční a kombinované formy studia. 

Prorektor dr. Kalenda uvedl, že tento poměr zatím není vyhodnocen. Dochází k významné 

změně ve struktuře studentů kombinovaného studia – zatímco dříve se do kombinované formy 

studia přihlašovali uchazeči zpravidla až po 10 letech od ukončení předchozího vzdělání, nyní 

celou 1/3 tvoří uchazeči ve věkové skupině mezi 20 – 25 lety. Důvodem je nabídka na trhu 

práce, kdy zaměstnavatelé mají zájem i o absolventy bakalářských studijních programů, kteří 

pak magisterský studijní program studují v kombinované formě. Dr Illík vyslovil názor,  

že mezi ukončením jednoho typu studia a pokračováním v dalším typu studia kombinovanou 

formou by měla být prodleva nejméně tři roky, do kombinovaného studia by měli jít uchazeči 

s praxí. Tuto podmínku je možno nastavit v přihlášce ke studiu.   

Kvestor RNDr. Černý 

- Kontrola odboru auditu MŠMT (Programové financování Vzdělávacího komplexu UTB). 

- Projekty ESF, ERDF – probíhají soutěže dodavatelů. 

Ad 5) Volba předsedy studentské komory AS UTB 

Předsedkyně studentské komory AS UTB Bc. Jílková oznámila, že 5. 6. 2018 skládá státní závěrečnou 

zkoušku v magisterském studijním programu na FLKŘ a tímto dnem také končí členství v AS UTB, proto 

navrhla provést volbu předsedy studentské komory AS UTB. Doc. Sysel upozornil na čl. 3 odst. 1 

Jednacího řádu AS UTB, podle kterého v případě volby místopředsedy AS UTB mimo ustavující zasedání 

musí být zařazení volby na program jednání schváleno AS UTB na zasedání předcházejícím tomu,  

na kterém proběhne volba. Na tomto zasedání tedy není možno volbu provést.  

Ing. Macháčková poděkovala doc. Syslovi za upozornění. Volba předsedy studentské komory bude 

zařazena na program zasedání AS UTB 5. 6. 2018. 

Projednání bodu bylo ukončeno.  

Ad 6) Projednání návrhu „Výroční zpráva o hospodaření UTB za rok 2017“ 

Návrh byl AS UTB předložen 3. 5. 2018. Kvestor RNDr. Černý v prezentaci představil předložený 

návrh. Prezentace je přílohou zápisu. 

Ing. Macháčková požádala předsedu ekonomické komise (EK) o svolání zasedání  

a projednání návrhu a členy AS UTB o zasílání připomínek emailem kvestorovi RNDr. Černému  

a předsedovi EK dr. Beníčkovi.  

Návrh postoupen k projednání EK. 

Ing. Macháčková přivítala na zasedání paní PaedDr. Alenu Gajdůškovou.    

Dr. Gajdůšková poděkovala za pozvání na zasedání AS UTB a přislíbila maximální spolupráci s UTB 

přispívající k tomu, aby UTB byla vnímána a zařazena mezi nejlepší univerzity nejen v ČR. 

Ad 7)  Projednání návrhu „I. Změny Jednacího řádu AS UTB“ 

Návrh předkládá podle § 9 odst. 1 písm. b) bodu 1 zákona o vysokých školách Ing. Macháčková jako 

členka AS UTB. Návrh byl AS UTB předložen 6. 5. 2018 a vychází z usnesení AS UTB přijatých  

v průběhu projednávání návrhů na jmenování členů Rady pro vnitřní hodnocení UTB za AS UTB v roce 
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2016. Ing. Macháčková vysvětlila návrh a požádala předsedu legislativní komise (LK) ak. sochaře 

Podzimka o svolání zasedání komise a členy AS UTB o zasílání připomínek předsedovi LK  

a Ing. Macháčkové. Dále upozornila, že před schválením návrhu je potřeba si vyžádat stanovisko rektora 

k návrhu.  

Návrh postoupen k projednání LK.  

Ad 8)  Projednání návrhu „Jednací řád Vědecké rady UNI“ 

Návrh byl AS UTB předložen 25. 4. 2018. Prorektor prof. Sedlařík představil návrh vycházející 

z Jednacího řádu Vědecké rady UTB.  

Ing. Macháčková požádala předsedu LK o projednání návrhu a členy AS UTB o zasílání připomínek 

předsedovi LK.  

Návrh postoupen k projednání LK.  

Ing. Macháčková požádala předsedu LK ak. sochaře Podzimka o zařazení připomínkování návrhu textu 

Vyhlášení volby kandidáta na jmenování rektorem UTB na program zasedání LK. 

Ad 9) Různé 

 Ing. Macháčková informovala o termínu zasedání sněmu Rady vysokých škol (RVŠ) 17. 5. 2018.  

 Ing. Macháčková informovala o zasedání předsednictva RVŠ 19. 4. 2018 a jednání komisí RVŠ 

legislativní a pro strategie a rozvoj 26. 4. a 30. 4. 2018. Komise zevrubně projednaly sněmovní 

tisky 138/0 - vládní návrh zákona o zpracování osobních údajů, a sněmovní tisk 139/0 - vládní 

návrh zákona, kterým se mění některé zákony v souvislosti s přijetím zákona o zpracování 

osobních údajů. Z jednání komisí došlých připomínek vzešly podněty, které komise doporučily:  

1. Návrh na změnu zákona o vysokých školách v souvislosti s přijetím zákona o zpracování 

osobních údajů. Konkrétně se jedná o úpravu elektronické správy studia a činností 

souvisejících, která umožní spravovat osobní údaje studentů v elektronických databázích 

vysokých škol bez nutnosti získávání individuálního souhlasu od jednotlivých studentů. 

2. Návrh zmírnění sankcí za případné porušení GDPR, kde komise doporučily pro vysoké 

školy sankci snížit z 10 mil. Kč na 100 000 Kč. 

3. Návrh týkající se problematiky archivních služeb a nutnosti získání resp. odvolatelnosti 

souhlasu osoby v souvislosti s těmito činnostmi.  

Uvedené návrhy podal poslanec prof. Rais jako pozměňovací návrhy, které jsou načteny jako 

sněmovní tisky číslo: 681/0 (elektronická správa studia), 683/0 (pokuty) a 686/0 (archiv),  

viz http://www.psp.cz/sqw/historie.sqw?t=139&o=8 

Dále komise uvítaly a podpořily návrh poslance prof. Raise na přejmenování svátku 17. listopadu 

na Den boje za svobodu a demokracii a Mezinárodní den studentstva. Tento návrh již v minulosti 

podpořila celá RVŠ i SK RVŠ, ale z důvodu konce minulého funkčního období Poslanecké 

sněmovny se ho již nepodařilo projednat. Poslanec prof. Rais, který je předsedou Podvýboru pro 

vysoké školy, se pokusí znovu návrh na jednání pléna Poslanecké sněmovny zařadit.  

 Ing. Macháčková informovala o poslaneckém návrhu 12 poslanců v čele s prof. Válkovou 

na změnu zákona č. 137/2016 Sb., kterým se mění zákon č. 111/1998 Sb., o vysokých školách. 

Jedná se o návrh zákona řešící dostudování studentů ve studijních programech a studijních 

oborech s akreditací končící podle dosavadního zákona 31. 8. 2019. Podle návrhu by tyto studijní 

programy spolu s jejich dosavadním členění na studijní obory byly akreditovány do 31. 12. 2024; 

uchazeče do nich by bylo možno přijímat pouze do 31. 12. 2019. Prodloužení akreditace má podle 

návrhu platit i pro studijní programy akreditované podle přechodných ustanovení zákona  

č. 137/2016 Sb. na dobu delší než 3 roky, stanovenou příslušným rozhodnutím o akreditaci.  

U takových studijních programů by bylo možno přijímat uchazeče pouze před uplynutím 

stanovené doby určené akreditačním rozhodnutím. Návrh byl do systému Poslanecké sněmovny 

http://www.psp.cz/sqw/historie.sqw?t=139&o=8
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vložen jako sněmovní tisk 156/0 a je navržen ke schválení v prvním čtení, viz 

http://www.psp.cz/sqw/text/tiskt.sqw?O=8&CT=156&CT1=0 

 Dr. Gajdůšková přislíbila podpořit uvedenou problematiku svátku 17. listopadu a návrhu 

poslanců řešící dostudování studentů. Je připravena oba návrhy diskutovat v parlamentu, případně 

i formou interpelace. 

 Ing. Macháčková poděkovala AS fakult za návrhy členů volební komise pro volbu kandidáta  

na jmenování rektorem. Jmenování komise a jejího předsedy proběhne na zasedání AS UTB  

5. 6. 2018. 

 Ing. Macháčková požádala členy studentské komory AS UTB Bc. Pavelku, H. Müllerovou,  

A. Liznovou a M. Švehlu, kteří budou skládat státní závěrečnou zkoušku a chtějí pokračovat  

v dalším typu studia na téže fakultě, o sdělení termínu státní závěrečné zkoušky a připomněla 

postup podle č. 8 odst. 3 Volebního řádu AS UTB, který je potřeba dodržet, aby jejich členství  

v AS UTB nezaniklo: 

„(3) Člen AS UTB, který byl zvolen jako student, řádně ukončil bakalářský studijní program 

a přihlásil se na téže součásti ke studiu v navazujícím magisterském studijním programu, nebo 

řádně ukončil magisterský studijní program, přihlásil se na téže součásti ke studiu v doktorském 

studijním programu, může do sedmi dnů ode dne řádného ukončení studia písemně sdělit 

předsedovi AS UTB, že se hodlá stát náhradníkem. V takovém případě bude zařazen jako 

náhradník do seznamu náhradníků v pořadí podle obdržených hlasů (čl. 6 odst. 2) na dobu 

nejvýše 4 měsíců a povolán do AS UTB po zápisu do studia. Není-li uchazeč v této lhůtě do 

studia zapsán, přestává být náhradníkem.“ 

 Ing. Macháčková blahopřála člence studentské komory AS UTB Adéle Liznové k ocenění 

na Galavečeru UTB 2018, které obdržela mezi jiným za motivování studentů UTB k výjezdům 

do zahraničí na program Erasmus i na odborné výzkumné stáže IAESTE. 

 Ing. Hnátková zaslala informace: 

- 18. - 21. 4. 2018 účast na konferenci EURODOC 2018 "Research Career – a Living 

Dream?" v Tampere (Finsko), kde působila jako chairman sekce II zaměřené na vývoj 

doktorského vzdělávání v Evropě (Developing doctoral training in Europe). Po konferenci 

následovala valná hromada, kde byla Ing. Hnátková zvolena viceprezidentkou Eurodoc 

pro období 2018/2019.  

- 27. 4. 2018 účast na konferenci evropského projektu H2020 – HEIRRI (Higher Education 

Institutions and Responsible Research and Innovation), která se se konala ve Vídni   

pod názvem “Education towards a responsible society, transforming universities through 

RRI”. Cílem projektu je podpora integrace zodpovědného výzkumu a inovací 

do vzdělávacího procesu. Podpůrné materiály a vzdělávací programy mohou využít 

vysoké školy i vědecké instituce.  

 

 Ing. Macháčková připomněla výzvu NAÚ k předkládání návrhů do Seznamu hodnotitelů NAÚ, 

kterou členům AS UTB zaslala a požádala o posílání případných návrhů do uvedených oblastí 

vzdělávání NAÚ v uvedeném termínu. 

 Ing. Macháčková požádala členy AS UTB o maximální účast na zbývajících dvou zasedáních 

AS UTB (5. 6. a 19. 6. 2018), i přes probíhající státní závěrečné zkoušky. 

 Ing. Macháčková upozornila, že od 1. 5. 2018 jsou v hromadné adrese AS UTB u členů 

studentské komory pouze univerzitní adresy.  

 Doc. Chovancová, členka hodnotící komise společenských a ekonomických věd, diskutovala 

s dr. Gajdůškovou problematiku hodnocení a financování prací z tohoto oboru. Byla zrušena 

vládní pozice pro vědu a výzkum a stále není hodnocení vědy a výzkumu Metodika 17+.  

Dr. Gajdůšková přislíbila zabývat se těmito problémy. Ing. Macháčková poukázala na to,  

že Metodika 17+ není v souladu se zákonem č. 130/2002 Sb., o podpoře výzkumu, 

experimentálního vývoje a inovací, jak bylo diskutováno na předsednictvu RVŠ. 

http://www.psp.cz/sqw/text/tiskt.sqw?O=8&CT=156&CT1=0
http://eurodoc.net/conference-agm-2018
http://eurodoc.net/conference-agm-2018
http://eurodoc.net/news/2018/eurodocs-general-meeting-elects-the-new-administrative-board
http://heirri.eu/
http://www.guninetwork.org/files/heirri_teaching_and_learning_rri.pdf
http://heirri.eu/resources/heirri-at-rritools-eu/
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 JUDr. Mauer podal stručné informace o průběhu konání voleb na jmenování děkanem FLKŘ. 

 Dr Illík pozval na výstavu plakátů oceňovaného íránského designera Mehdi Saeedi, která je ke 

zhlédnutí v galerii na U18. 

 Ing. Macháčková poděkovala předsedkyni studentské komory Bc. Jílkové, jejíž členství  

v AS UTB skončí 5. 6. 2018, za její práci v AS UTB  i reprezentaci studentské komory AS UTB. 

Bc. Jílková se rozloučila se členy AS UTB a též vyslovila poděkování za velmi dobrou spolupráci. 

 Návrh termínu příštího zasedání AS UTB  5. června 2018 od 13 hodin.   

K hlasování přítomno 28 členů AS UTB. 

Návrh usnesení č. 223/3: 

AS UTB schválil termín příštího řádného zasedání AS UTB na 5. června 2018 od 13 hodin a předběžný 

program tohoto zasedání: 

1. Kontrola zápisu ze zasedání AS UTB č. 223. 

2. Stav plnění usnesení AS UTB. 

3. Projednání programu zasedání. 

4. Informace rektora, prorektorů a kvestora. 

5. Volba předsedy studentské komory AS UTB. 

6. Projednání návrhu „Výroční zpráva o hospodaření  UTB za rok 2017“.  

7. Vyhlášení volby kandidáta na jmenování rektorem UTB. 

8. Projednání návrhu „I. změny Jednacího řádu AS UTB“.  

9. Projednání návrhu „Jednací řád Vědecké rady UNI“. 

10. Vyjádření AS UTB k záměru předložit žádost o institucionální akreditaci.  

11. Různé. 

Hlasování: 
Pro:       28 

Proti:       0 

Zdržel se:    0 

Usnesení AS UTB č. 223/3: 

AS UTB schválil termín příštího řádného zasedání AS UTB na 5. června 2018 od 13 hodin a předběžný 

program tohoto zasedání: 

1. Kontrola zápisu ze zasedání AS UTB č. 223. 

2. Stav plnění usnesení AS UTB. 

3. Projednání programu zasedání. 

4. Informace rektora, prorektorů a kvestora. 

5. Volba předsedy studentské komory AS UTB. 

6. Projednání návrhu „Výroční zpráva o hospodaření  UTB za rok 2017“.  

7. Vyhlášení volby kandidáta na jmenování rektorem UTB. 

8. Projednání návrhu „I. změny Jednacího řádu AS UTB“.  

9. Projednání návrhu „Jednací řád Vědecké rady UNI“. 

10. Vyjádření AS UTB k záměru předložit žádost o institucionální akreditaci.  

11. Různé. 

 

 

Příští řádné zasedání AS UTB  proběhne v úterý 5. června 2018 od 13,00 h  v  zasedací místnosti   

č. 514 v budově U13 UTB, nám. TGM 5555, Zlín 

Konec zasedání v 15,40 h 

Ve Zlíně dne 16. 5. 2018 

Zapsala T. Kosinová 
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             Bc. Petra Jílková, DiS., v. r.                                              Ing. Alena Macháčková, CSc., v. r.  

předsedkyně studentské komory AS UTB předsedkyně AS UTB 


